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Abstract (en)
A double-tube core taking apparatus in which the inner tube (2) is connected to the outer tube (1) by a rolling bearing (11) with multiple ball and/or
needle bearings, makes it possible to make the inner tube (2) rigid and prevent it from being driven in rotation at the same time as the outer tube (1).
The core taking apparatus includes an indicator of the blocking of the core in the inner tube (2) and a closure device (19) intended to receive a ball
(26) which is capable of closing the inner tube (2) of the core taking apparatus whatever the inclination of the inclined (directional, deviated) drilling
(borehole). <IMAGE>

Abstract (fr)
Un carottier double dans lequel le tube intérieur (2) est relié au tube extérieur (1) par un roulement (11) à paliers multiples à billes et/ou à aiguilles,
permet de rendre le tube intérieur (2) rigide et empêche qu'il ne soit entraîné en rotation en même temps que le tube extérieur (1). Le carottier
comporte un indicateur de blocage de la carotte dans le tube intérieur (2) et un dispositif d'obturation (19) destiné à recevoir une bille (46) apte à
assurer l'obturation du tube intérieur (2) du carottier quelle que soit l'inclinaison du forage dévié. <IMAGE>
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